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Abstract (en)
The plate (7) has a closing recess formed on an upper surface of a base part and provided with a closing member (8). A supporting element
protrudes from a lateral side of the base part and engaged behind an edge of an opening of a window. A movable retaining lug mounts the base
part at the window. The retaining lug is elastically retracted from a lateral position over the base part and pivotally mounted around a bearing axle
perpendicular to the closing recess. The retaining lug is provided with a spring for pre-stressing the retaining lug.

Abstract (de)
Ein Schließblech (7) für einen Treibstangenbeschlag eines Fensters, einer Fenstertür oder dergleichen ist über eine bewegliche Haltenase (14) und
ein feststehendes Stützelement (12) in einer Öffnung (10) des Fensters gehalten. Die Haltenase (14) ist elastisch federnd gestaltet oder um eine
senkrecht zu einer Schließausnehmung (19) angeordnete Lagerachse (31) schwenkbar gelagert. Auf der Höhe der Schließausnehmung (19) ist eine
Blende (11) zur Abdeckung eines Randes (13) der Öffnung (10) angeordnet. Hierdurch schließt das Schließblech (7) bündig mit der Öffnung (10)
ab.
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